
Protokołu  
 z III zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

                odbytej w dniu 29 grudnia 2006 r. w godz. od 900 do 1120 
                        w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 13 radnych. (Chwilowo nie obecny radny Romuald Kupper                    
i Sławomir Zabrocki).  
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt – proszę o wykreślenie z porządku obrad uchwały w sprawie zmian                         
w budŜecie gminy i wprowadzenie trzech dodatkowych uchwał w sprawie: 

- zmiany treści uchwały Nr XLI/230/2006 z dnia 17 października 2006 r. 
dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości mikroprzedsiębiorców 
małych  i średnich przedsiębiorców na terenie Gminy Liniewo, 

- uchylenia uchwały Nr XLI/227/2007 z dnia 17 października 2006 r. Rady 
Gminy Liniewo w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Starostwa 
Powiatowego w Kościerzynie, 

- wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem zmian 
do porządku obrad? 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli zmiany wprowadzone do porządku dziennego 
obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Na sesję przybył radny Sławomir Zabrocki. 
 
 
 



Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 
 
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przyjęcie porządku dziennego. 
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.  Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5.  Interpelacje i wnioski radnych. 
6.  Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji stałych na 2007 r. 
7.  Przyjęcie planu budŜetu gminy na 2007 rok. 
8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian w budŜecie gminy, 
- powołania Sekretarza Gminy Liniewo, 
- gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów połoŜonych na północny-zachód od miejscowości 
Orle w gminie Liniewo, 

- zmiany treści uchwały Nr XLI/230/2006 z dnia 17 października 2006 r. 
dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości mikroprzedsiębiorców 
małych  i średnich przedsiębiorców na terenie Gminy Liniewo, 

- uchylenia uchwały Nr XLI/227/2007 z dnia 17 października 2006 r. Rady 
Gminy Liniewo w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Starostwa 
Powiatowego w Kościerzynie, 

- wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo. 
9.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Ustalenie terminu sesji 
12. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
 
 
 



Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań w 
okresie międzysesyjnym. 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Jerzy Bałachowski – w programie odnowa wsi był ujęty remont dachu, został on 
zrobiony ale nie załoŜono drabinki, nie ma zabezpieczenia na śnieg. Trzeba się tym 
zająć. 

- budynek urzędu jest w złym stanie, pęka tynk trzeba to jak najszybciej 
naprawić, 

- SPEND – była komisja, trzeba coś z tym zrobić, gdyŜ to miejsce jest                          
w strasznym stanie, strasznie zdewastowane. Trzeba jak najszybciej                      
to sprzedać lub wydzierŜawić. 

- Chciałbym poinformować wszystkich ze 4 lutego są wybory do sejmiku, 
proszę o składanie kandydatur. 

- W stronę do Pani Licznerskiej jest straszna dziura na drodze trzeba coś tam 
zrobić.  

 
Ryszard Kruszyński – w sprawie tłucznia, który jest kładziony zamiast torów 
kolejowych – trzeba z ta firmą porozmawiać moŜe uzyskamy od nich jakiś tłuczeń 
na drogi. 
 
Wiesław Szarmach – składałem juŜ na zeszłej sesji prośbę by wylać asfalt przy 
ulicy, do tej pory nie jest to zrobione, 

- kosze na śmieci, jest ich za mało, jest strasznie duŜo śmieci trzeba coś z tym 
zrobić, 

- proszę o postawienie kierunkowskazów są zniszczone. 
 
Ad.6 
Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i komisji stałych na 2007 r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy zgadzają się na dopisanie 
jednego punktu do planu Komisji Rolne w sprawie współorganizacji spotkań 
rolników, pomoc unijna? Ten punkt byłby realizowany w terminie zimowym. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli punkt do planu pracy Komisji Rolnej. 



Plan pracy Rady Gminy i komisji stałych został przyjęty jednogłośnie 15 głosami 
„za”.  
 
Ad.7 
Przyjęcie planu budŜetu gminy na 2007 r. 
 
 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił plan budŜetu gminy na 2007 r.. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski poprosił przewodniczących 
poszczególnych komisji o przedstawienie swojego stanowiska                                 
do przedstawionego planu budŜetu gminy.  
 
Komisja Komunalna – jesteśmy za przyjęciem planu budŜetu. Nie mamy uwag ani 
zastrzeŜeń.  
  
Komisja Rolna -  jesteśmy za przyjęciem planu budŜetu. Nie mamy uwag ani 
zastrzeŜeń.  
  
Komisja Oświaty – większość członków jest za przyjęciem budŜetu. 
 
Komisja Rewizyjna - jesteśmy za przyjęciem planu budŜetu. Nie mamy uwag ani 
zastrzeŜeń. 
 
Andrzej Hinc – moje spostrzeŜenia co do budŜetu są takie iŜ mamy do spłaty 
zadłuŜenie. Zadanie było wykonane w tym roku a spłata ma nastąpić                          
w przyszłym roku. Trzeba było planować tak budŜet by nie zadłuŜać gminy.             
Na pewno będzie zaciągnięty kredyt i nasze zadłuŜenie się zwiększy.                         
Są realizowane drogie zadania inwestycyjne, dlaczego nie moŜna było by ich 
spłacać z naszych środków? Gdzie jest zadanie – budowa kanalizacji                          
w miejscowości Głodowo? Nie jest to zadanie w ogóle przygotowane. Według 
mnie budŜet mógł być lepiej skonstruowany. Jestem przeciwny temu budŜetu.    
 
Danuta Skuza – nie spotkałam się jeszcze z tak ostra krytyką budŜetu. CięŜko się 
napracowaliśmy. Zaciągnęliśmy poŜyczki, kredyty i przyszedł czas na spłatę. 
Są subwencje one nie są  pewne, mogą być mniejsze. My przyjmujemy budŜet 
według wskaźników, a zmiany w budŜecie będziemy przyjmować co sesję.  
 
Wójt Gminy – proszę się nie martwić. NaleŜy podziękować Pani Skarbnik za ten 
budŜet. Jest to wielkie osiągnięcie i udało się go zrobić. Ja nie widzę Ŝadnego 



zagroŜenia. Jest to co prawda skromny budŜet, ale taki właśnie jest stan naszych 
finansów i nad tym musimy jeszcze sporo wszyscy popracować.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem budŜetu 
gminy na 2007 r.? 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” podjęli 
 
            Uchwałę Nr III/12/2006 w sprawie planu budŜetu gminy na 2007 r. 
 
(Uchwała stanowi załącznik). 
 
Ad.8  
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

- powołania Sekretarza Gminy Liniewo 
 
Wójt Gminy – kandydat na Sekretarza Jacek Sosnowski został wybrany w drodze 
konkursu. Jest osobą doświadczoną, zna gminę, zaleŜy mi na tym aby była to osoba 
związana na dłuŜej z tą gminą. Rekomenduję i polecam tą osobę na stanowisko 
sekretarza. 
 
Ludwik Szparkowski - myślę, Ŝe będzie działał na rzecz naszej gminy. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 
 
Radni 14 głosami „za” przy jednym głosie „wstrzymującym się” podjęli  
 Uchwałę Nr III/13/2007 w sprawie powołania Sekretarza Gminy Liniewo. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
Na sesje przybył radny Roman Kupper  
 

- gminnego programu profilaktyki i rozwi ązywania problemów 
alkoholowych 

 
Vice przewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionej uchwały. 



 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli  
 Uchwałę Nr III/17/2007 w sprawie gminnego programu profilaktyki                        
i rozwiązywania problemów alkoholowych. 
 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenów połoŜonych na północny-zachód od miejscowości 
Orle w gminie Liniewo, 
 
Firma 3E omówiła projekt uchwały. 
 
Ryszard Kruszyński – czy jest juŜ ustalona konkretna lokalizacja? Kiedy zaczniecie 
budowę tych wiatraków? 
 
Przedstawiciel firmy 3E – działki są juŜ ustalone ale to jeszcze nie jest połowa. 
Będziemy mieli jeszcze jedną cześć. 
 
Zdzisław Barzowski – dlaczego jest tak zaznaczona granica? 
 
Przedstawiciel firmy 3E – tak jest zaznaczone bo w niektórych miejscach nie 
moŜna stawiać wiatraków, np. blisko jezior. 
 
Vice przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli  
 Uchwałę Nr III/18/2007 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów połoŜonych                 
na północny-zachód od miejscowości Orle w gminie Liniewo. 
 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 

- wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo 
 
Vice przewodniczący Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli 
 Uchwałę Nr III/14/2007 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Liniewo. 



 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 

- uchylenia uchwały Nr XLI/227/2007 z dnia 17 października 2006 r. Rady 
Gminy Liniewo w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Starostwa 
Powiatowego w Kościerzynie 

 
Vice przewodniczący Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” podjęli 

Uchwałę Nr III/15/2007 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/227/2007                 
z dnia 17 października 2006 r. Rady Gminy Liniewo w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Starostwa Powiatowego w Kościerzynie. 
 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 

- zmiany treści uchwały Nr XLI/230/2006 z dnia 17 października 2006 r. 
dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości 
mikroprzedsiębiorców małych  i średnich przedsiębiorców na terenie 
Gminy Liniewo, 

 
Vice przewodniczący Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” ( 2 radnych chwilowo nieobecnych) podjęli 

Uchwałę Nr III/16/2007 w sprawie zmiany treści uchwały Nr XLI/230/2006 
z dnia 17 października 2006 r. dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości 
mikroprzedsiębiorców małych  i średnich przedsiębiorców na terenie Gminy 
Liniewo. 
 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.9 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 
Wójt – tłuczeń – wysłano pismo do PKP, nie mamy jeszcze odpowiedzi, wyślemy 
jeszcze raz faxem. 

- zabezpieczenie dachu przed śniegiem – nie było tego w projekcie, 
rozpatrzymy to, przyjęliśmy to do wiadomości. Postaramy się                                
o bezpieczeństwo. 

- Dziura do Pani Licznerskiej – pojedziemy tam i to sprawdzimy. 



 
Radca prawny – SPEND – ten plac nie będzie przeznaczony do sprzedaŜy. Jeśli go 
sprzedamy nie będziemy mieli kontroli nad jego stanem. My chcemy utrzymać ten 
obiekt. Będzie wystawiony do wieczystej dzierŜawy. 
 
Wójt – wiele jest przeprowadzone rozmów. Gmina jest gminą rolniczą, nie chcemy 
popełnić błędu. 
 
Piotr Piwowarczyk – pęknięcia na budynku – zajmiemy się tym. 

- dziura – naprawimy ją. 
- Asfalt – rozmawialiśmy z Panem Skwierwaskim na wiosnę będzie to 

zrobione, teraz nie będą tego robić. 
- Kosze na śmieci – firma, która otrzymała koncesję czyli firma ABC 

zobowiązana jest do stawiania koszy. 
- Zniszczone oznakowanie – musimy porozmawiać z Panem Skwierawskim. 

 
Ad.10  
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono. 
 
Ad.11 
 
Termin następnej sesji luty 2007 r. 
 
Ad.12 
 
Po zakończeniu obrad sesję zakończono o godz. 11:20. 
 
 
 
 
   Protokołowała 
 
Anna Turzyńska 
 


